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Betreft: behandeling bestemmingsplannen 25 april a.s. Haarlem, 21 april 2013 

Geachte voorzitter en leden, 

Op de agenda van uw commissie staan donderdag 25 april a.s. de behandeling van een tweetal 
bestemmingsplannen geagendeerd die onze wijk aangaan, te weten de bestemmingsplannen Ko
ninginnebuurt (west) en Bosch en Vaart (gedeeltelijk). Voor wat betreft het bp Koninginnebuurt 
(west) betekent dit behandeling van het plan 9 dagen na goedkeuring door het College, Bosch en 
Vaart is een week eerder goedgekeurd. Daarnaast moeten wij uiterlijk 25 april een zienswijze in
dienen met betrekking tot het ontwerpbestemmingsplan Bosch en Vaartschool (het 'postzegel
plan'). 

U herinnert zich ongetwijfeld dat de wethouder tijdens een commissievergadering in oktober vo
rig jaar, toen er een hoop gedoe ontstond over de procedure rond de bestemmingsplannen van 
onze wijk, allerlei toezeggingen heeft gedaan over verbetering van de samenwerking met onze 
Wijkraad. In latere overleggen tussen de wethouder en de ambtelijke staf en onze Wijkraad zijn 
deze toezeggingen bevestigd. Onder andere is afgesproken dat er op ambtelijk niveau overleg zou 
zijn over de wijze hoe er met onze zienswijze m.b.t. het bestemmingsplan Koninginnebuurt (west) 
zou worden omgegaan. 

Met de nu ingezette procedure worden alle afspraken met voeten getreden. Tussen 8 augustus 
2012, de dag waarop wij onze zienswijze (12 pagina's) hebben ingediend en 16 april 2013, de dag 
dat het College het bestemmingsplan Koninginnebuurt (west) heeft goedgekeurd is geen enkel 
inhoudelijk contact geweest over het plan, laat staan overleg. De eerste keer dat wij het plan kon
den inzien was woensdag, gelijk met uw commissie. Wij kunnen dus nu pas zien wat er met de 
vele opmerkingen en suggesties uit onze zienswijze is gebeurd. Overleg daarover is niet meer mo
gelijk. Tenslotte is tot heden geen brief van de gemeente ontvangen - die alle inzenders van 
zienswijzen dienen te ontvangen -, waarin de behandeling van het plan door de gemeenteraad 
wordt aangekondigd en indieners van zienswijzen wordt gewezen op de mogelijkheid om in te 
spreken bij de commissie. 
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Hetzelfde geldt in feite ook voor het bestemmingsplan Bosch en Vaart. Op 9 maart 2006 hebben 
wij een uitgebreide zienswijze (8 pagina's) ingestuurd. De 7 daarop volgende jaren is er geen en
kel contact noch overleg geweest. Nu moeten wij er in enkele dagen achter zien te komen wat er is 
gebeurd met onze inbreng, een reactie daarop voorbereiden en met een verhaal in de commissie 
komen. Ook hier is geen uitnodigingsbrief ontvangen, terwijl een week extra tijd beschikbaar was. 

Daarom melden wij u, dat de Wijkraad naar aanleiding van de hiervoor beschreven feiten op
houdt met zich op deze manier in te zetten voor verbetering van bestemmingsplannen die zijn 
buurt aangaan. De Wijkraad Koninginnebuurt is door de gebeurtenissen bevestigd in zijn mening, 
dat er met de belangen van bewoners en een Wijkraad in het bijzonder volstrekt niet serieus 
wordt omgegaan. Wij zijn goedwillende bewoners die naast andere werkzaamheden dit erbij moe
ten doen. Dan is enkele dagen voor de inhoudelijke beoordeling van vele honderden pagina's gek
kenwerk. Wij vragen ons daarbij overigens af hoe ü dit denkt te doen, waar u dezelfde avond ook 
nog het bestemmingsplan Burgwal moet bespreken. 

Een en ander staat in schrille tegenstelling tot de riante ruimte die het ambtelijk apparaat voor 
zichzelf voor deze taken neemt. Ondanks fulltime beschikbaarheid hebben zij bijna twee jaar aan 
het bestemmingsplan Koninginnebuurt kunnen werken, niet of nauwelijks gehinderd door lastig 
overleg met bewoners en andere belanghebbenden. Van het bestemmingsplan Bosch en Vaart zijn 
wij nog steeds in het bezit van het eerste ontwerp uit 1994 van de nieuwe Plankaart! En nu na 19 
jaar, nadat eerst de zienswijzen 6 jaar zijn blijven liggen is er opeens gloeiende haast en wordt de 
zaak in een belachelijk hoog tempo door uw commissie gejast, waarbij van een democratisch ver
antwoorde beoordeling in onze ogen geen sprake kan zijn. 

Wij vragen u om de behandeling van op zijn minst het bp Koninginnebuurt uit te stellen totdat 
het toegezegde overleg heeft plaatsgevonden. Er is nog voldoende tijd. Wettelijk gezien moet het 
plan uiterlijk 1 juli 2013 zijn vastgesteld, maar er zijn nog voldoende andere wettelijke mogelijk
heden om deze periode aanzienlijk te verlengen en toch geen bouwleges mis te lopen. Maar daar
van bent u nooit op de hoogte gebracht door het College. 

Met vriendelijke groet, 
Namens de wijkraad Koninginnebuurt, 

Auke Douma 
secretaris 

cc. Haarlems Dagblad 
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